
Kdo víno má a nepije, kdo hrozny má a nejí je, kdo ženu má a nelíbá, kdo zábavě se vyhýbá, na 

toho vemte bič a hůl, to není člověk, to je vůl. 

 

Člověk, který nikdy neplakal nežil opravdový život! 

 

Když už člověk jednou je, tak má koukat aby byl. A když kouká, aby byl a je, tak má být to, co je a 

nemá být to, co není, jak tomu v mnoha případech je. 

 

Mějte dobrou náladu. Dobrá nálada vaše problémy sice nevyřeší, ale naštve tolik lidí kolem, že 

stojí za to si ji užít. 

 

Mít rád lidi a milovat lidi to je celé tajemství a snad jediný recept na štěstí. 

 

Bůh stvořil člověka, ale nedal si to patentovat, a tak to teď po něm může dělat kdejakej blbec 

 

Přátelství je součást lidského štěstí. 

 

Televize není nepřítel, televize se dá vypnout. 

Jedna ženská vidí často dál, než pět mužských s dalekohledem. 

O chytré ženské je nouze. Konečně o chytré mužské zrovna tak. 

Vždycky bylo, je, a já se domnívám, že i bude na světě lidí víc hloupých a nevzdělaných, než 

chytrých a vzdělaných, i když chytrost a vzdělanost nejsou na sobě přímo závislé. Já znám 

mnoho vzdělaných hlupáků. 

Na světě je zavedeno, že spousta hloupých si hraje na chytré. Z chytrých, kterých je na světě 

nedostatek, jen ti nejchytřejší si hrají na hloupé. 
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